
Fra:                                              Rune Skarpenes <rune.skarpenes@gmail.com>
Sendt:                                        torsdag 2. mars 2023 08:34
Til:                                               Ørjan Raknes Forthun
Kopi:                                           Postmottak Alver; Anny Bastesen
Emne:                                        Fwd: Ref. Sak 19/279-19/9947
Vedlegg:                                   Godkjenning - GBNR 231 - Løyve til terrenginngrep og planering - Frekhaug 

(524932).pdf; Godkjenning - GBNR 231 - Løyve til terrenginngrep og planering 
- Frekhaug (524932) (2).pdf

 
Hei Ørjan,
 
Refererer til vedtak i emnefeltet og vedlagt.
Jeg beklager å måtte henvende meg direkte til deg som kommunedirektør.
Som du ser av kommunikasjonen og vedlegg har vi ikke lykkes med å få til en løsning eller et svar fra 
kommunen i denne saken.
Jeg har også forsøkt å komme igjennom på telefon uten hell.
Kan jeg be deg om råd om hvordan vi bør gå frem for å få til en løsning her?
 
Vennlig hilsen
Rune Skarpenes

---------- Forwarded message ---------
Fra: Rune Skarpenes <rune.skarpenes@gmail.com>
Date: man. 30. jan. 2023 kl. 20:04
Subject: Fwd: Ref. Sak 19/279-19/9947
To: Postmottak Alver <post@alver.kommune.no>
Cc: Hanne Marie Evensen <hanne.marie.evensen@alver.kommune.no>, 
<arne.helgesen@alver.kommune.no>, <sara.sekkingstad@alver.kommune.no>, 
<sfvlpost@statsforvalteren.no>, Elvavegen Vel <elvavegvel@gmail.com>, 
<orjan.raknes.forthun@alver.kommune.no>, <anny.bastesen@alver.kommune.no>, Arve Lekva 
<arvlekva@broadpark.no>, Jørg Viereck <joerg4eck@yahoo.de>, <g.olsen@foma.no>
 

Til den som måtte lese dette.
 
Som det framgår av vedlagte vedtak og mail tråden her har jeg forsøkt å få svar i denne saken i et par år 
nå.
Vedlagt godkjenning ble gitt av Meland kommune i sin tid, så jeg har forståelse for at det han ha gått litt 
tid.
Det viser og til "administrasjonens synfaring 28.09.2018" altså nesten fem år siden!
 
Som det fremgår av vedtaket er det her godkjent et inngrep som først ikke var omsøkt.
Som følge av terrenginngrepet ble det pålagt å etablere flomvei for å sikre området og eiendom.
Dette fremgår av vedlagt løyve.
 
Så har ikke blitt gjort enda.
 
Jeg ser frem til et svar i denne saken og er til disposisjon til en mulig løsning i saken.
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Vi er fem berørte eiere i pumpehuset som stadig vekk forfaller på grunn av overvann, og jeg skriver på 
vegne av de.
 
Vennlig hilsen
Rune Skarpenes
 
 
 
 
 
 
 
---------- Forwarded message ---------
Fra: Rune Skarpenes <rune.skarpenes@gmail.com>
Date: ons. 14. des. 2022 kl. 07:39
Subject: Re: Ref. Sak 19/279-19/9947
To: Postmottak Alver <post@alver.kommune.no>
Cc: Hanne Marie Evensen <hanne.marie.evensen@alver.kommune.no>, <sfvlpost@statsforvalteren.no>, 
<sara.sekkingstad@alver.kommune.no>, <arne.helgesen@alver.kommune.no>
 

God morgen,
 
Hvordan er status på dette vedtaket? Vi registrerer at det ikke er gjort de utbedringer som vedtaket 
bygger på.
Hvordan går dialogen med utbygger som nevnt over?
Jeg må igjen minne om at eiendom blir forringet og ved en eventuell flom vil det bli utslipp av kloakk på 
grunn av at tiltaket som her ble gjennomført.
 
I henhold til vedlagt skulle dette senest vert utbedret i juni 2021, men så har altså ikke skjedd.
 
Vennlig hilsen
Rune Skarpenes
 
tir. 6. jul. 2021 kl. 07:23 skrev Arne Helgesen <arne.helgesen@alver.kommune.no>:

Har ikkje gløymd denne saken. Alver Kommune er i dialog med utbygger, og det er ei rekke 
saker som må rettas opp i før dei får ferdigattest på alle bygga i feltet, må prøve å få med 
også denne utbedringen, når dei ferdigstiller feltet. 

Fra: Rune Skarpenes <rune.skarpenes@gmail.com>
Sendt: tirsdag 6. juli 2021 06:40
Til: Postmottak Alver <post@alver.kommune.no>
Kopi: Hanne Marie Evensen <hanne.marie.evensen@alver.kommune.no>; Arne Helgesen 
<arne.helgesen@alver.kommune.no>
Emne: Ref. Sak 19/279-19/9947
 
God morgen, 
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Refererer til sak i emnet.
 
Vi ser at tiltaket og utbyggingen i Elvavegen nærmer seg slutten, men utbedringene som er beskrevet 
på side 5, punkt 1 til 3 er ikke gjennomført.
Det er nå over to år siden løyvet ble gitt.
 
Dette skaper fremdeles problemer, og jeg ber kommunen undersøke hvorfor ikke dette er 
gjennomført.
 
Et alternativ for tiltakene som er skissert i løyvet som er gitt av kommunen kan være å fjerne 
pumpehus og koble seg på selvfallsledningen som er en del av grunnen til oversvømmelsen.
 
Ser frem til en konstruktiv prosess.
 
Vennlig hilsen
Rune Skarpenes


